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Onderuverp: Beantwoording vragen ex artikel 41 Reglement van orde van de WD
inzake Regiotram

Geachte mevrouw Meeuwissen,

Vraao 1

Wat zijn de gevolgen van het niet doorgaan van de spoorlijn Groningen-Heerenveen

voor de regiotram in het kader van de Regiovisie Groningen-Assen en specifiek
daarbinnen voor de lijnen in Drenthe?

Antwoord 1

De Regiotram Eerste Fase betreft 2lijnen in de stad Groningen. Liin 1 rijdt van

Groningen CS naar Zernike, lijn 2 van Groningen CS naar Kardinge. ln de

Tweede Fase worden de stadslijnen uitgebreid naar 5 corridors;richting
Zuidhorn, Hoogezand, De Punt/Assen, Leek/Roden en Winsum/Bedum.

In de plannen van de Regiotram richting Leek/Roden is de spoorllin

Groningen-Heerenveen essenfiee/. Uitgangspunt is dat de Regiotram tot Leek
over hetzelfde spoor rijdt als de trein. Vanaf Leek tot Roden moet nieuw spoor
worden aangelegd. De kosten hieruan zijn volgens een grove raming € 150

miljoen. Indien de spoorlijn Groningen-Heerenveen niet wordt aangelegd,

worden de kosten voor een tramverbinding Groningen-Roden via Leek
uiteraard hoger-
De provincie Drenthe gaat samen met de betrokken Drentse gemeenten

bekijken wat hiervan de mogelijkheden en consequenties ziin.
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Vraao2
ls het eventueel mogelijk om rijksgelden die bestemd waren voor de regiotram voor
een andere mobiliteits-investering in te zetten? Wat zijn dan daarvoor de

vOOnVaarden?

Antwoord 2
De spoorlijn Groningen-Heerenveen is primair de verantwoordelijkheid van de
provincies Groningen en Friesland. Ook het besluit te stoppen met de

voorbereiding. Omdat de aanleg meer dan € 700 miljoen gaat kosten, hebben

de betrokken partijen onlangs geconstateerd dat het gat te groot is. Vanuìt het
RSP,s € 577 miljoen beschikbaar.

Het is nog niet bekend waar het geld van de spoorlijn naar toe gaat.

Provinciale staten van beide provincies bes/rssen over de bestemming van de
gelden. De staten nemen ook het uiteindelijke besluit of de plannen inderdaad
stoppen. Naar verwachting zal dat pas in september gebeuren. Welke

voorwaarden hieraan verbonden zijn is nu nog niet bekend.

Vraaq 3

ls het college in RGA verband al begonnen met het uitwerken van alternatieven voor
de regiotram, voor het verbeteren van de mobiliteit? Bijvoorbeeld het aanpassen van

wegen, extra transferia, busbanen, etc?

Antwoord 3
Binnen de Regio Groningen-Assen wordt continue projecten gerealiseerd die
bijdragen aan het verbeteren van de bereikbaarheid. Zo rs onlangs besloten

dat P+R Haren wordt uitgebreid met 500 plaatsen. Ook bekijkt de provincie

Drenthe samen met de gemeente Tynaarlo en andere stakeholders de

mogelíjkheden een P+R te realiseren langs de A28 b¡j De Punt. Verder wordt
nog dit jaar de vluchtstrook langs de A28 fussen De Punt en Haren/Groningen

opengesteld voor lijnbussen. Kortom: in de Regio Groningen-Assen blijven we

de ingezette lijn continueren. Dit alles met in het achterhoofd het eindplaatje
inclusief een Regiotram.

Vraag 4

Mocht in het najaar tijdens de besluitvorming over de regiotram besloten worden fase
2 (het doortrekken van de tram naar de regio) of zelfs het gehele tramtraject af te
blazen, liggen er dan al alternatieve plannen gereed, om er voor te zorgen dat de
rijksgelden beschikbaar blijven voor investeringen ter bevordering van de noordelijke
mobiliteit, in het kader van de Regiovisie Groningen-Assen?



Antwoord 4
De bestuurders van het Portefeuillehouders Overleg Verkeer en Vervoer

hebben op 22 junij!. besloten om voor de tweede fase 2 verkenningen te

starten (Groningen-Hoogezand en Groningen-Zuid horn) en 2

voorve rken ni ng e n (G ro ning e n-As se n e n G ro n i ng e n- Le e,ld Rod e n). Ee n

definitief besluit hierover volgt op 13 julitn de stuurgraep RGA.

De provincie Drenthe is inmiddels een studie gestart waarin verschillende

scenano's worden bekeken. Anderdeel hiervanis ook het onderzoek van een
Ú en d trein tussen Assen en Graningen. Dit naiaar worden de resultaten

verwacht. Zodra meer b:ekend ís zullen wij uw staten hierover informeren.

gedeputeerde staten van Drenthe,



 
VOLKSPARTIJ VOOR VRIJHEID EN DEMOCRATIE
STATENFRACTIE DRENTHE  

Aan de voorzitter van Provinciale Staten van Drenthe
De heer J. Tichelaar
Postbus 122
9400 AC Assen.
Assen, 28 mei 2012
Onderwerp: schriftelijke vragen ex artikel 41 Reglement van Orde Vergadering Provinciale
Staten inzake de regiotram.
Geachte voorzitter,
Afgelopen week vernamen wij dat de spoorlijn Groningen-Heerenveen niet doorgaat. Dit 
heeft gevolgen voor de regiotram, onderdeel van de regiovisie Groningen-Assen. 
De door te trekken tramlijn richting Roden-Leek zou haalbaar zijn mits de spoorlijn naar 
Heerenveen er zou komen, zo werd ons onlangs tijdens een voorlichtingsavond 
medegedeeld. Van de andere Drentse lijnen de regio werd toen aangegeven dat die 
financieel waarschijnlijk niet haalbaar zouden zijn. Met het niet-doorgaan van de spoorlijn 
Groningen-Heerenveen lijkt nu het doek te vallen voor alle Drentse regiotram lijnen. 
 
De fractie van de VVD stelt u in dit kader de volgende vragen:
 
- Wat zijn de gevolgen van het niet doorgaan van de spoorlijn Groningen-Heerenveen voor 
de regiotram in het kader van de Regiovisie Groningen-Assen?, en specifiek daarbinnen 
voor de lijnen in Drenthe?
 
- Is het eventueel mogelijk om rijksgelden die bestemd waren voor de regiotram voor een 
andere mobiliteits-investering in te zetten? Wat zijn dan daarvoor de voorwaarden?
 
- Is het college in RGA verband al begonnen met het uitwerken van alternatieven voor de 
regiotram, voor het verbeteren van de mobiliteit? Bijvoorbeeld het aanpassen van wegen, 
extra transferia, busbanen, etc?
 
- Mocht in het najaar tijdens de besluitvorming over de regiotram besloten worden fase 2 (het 
doortrekken van de tram naar de regio) of zelfs het gehele tram-traject af te blazen, liggen er 
dan al alternatieve plannen gereed, om er voor te zorgen dat de rijksgelden beschikbaar 
blijven voor investeringen ter bevordering van de noordelijke mobiliteit, in het kader van de 
regiovisie Groningen-Assen?
Met vriendelijke groet,
Namens de VVD Statenfractie,
Willemien Meeuwissen


